邀请函及中文译件

尊敬的傅德印校长，您好：
俄罗斯劳动与社会关系学院每年举办一次“21世纪的劳动世界”国际科学与实践会议，其目的在于客观、公正地分析劳动领域的全过程，评估其对经济发展的影响，探讨劳动者（包括雇主）的现状，并对未来工会工作的发展进行展望。此前，国际科学与实践会议每年都在俄罗斯劳动与关系学院工会主题活动周举行，旨在纪念1990年9月19日俄罗斯独立工会联合会成立一周年。
每一届国际科学与实践会议都有一个探讨主题，例如：数字经济下的劳动、数字化转型中的三方机制、对劳动法的挑战、工会对劳动生产率的影响、劳动生产率与报酬之间的多重关系等。今年即将举办的第九届国际科学与实践会议“21世纪的劳动世界”将主要围绕人力资本的现状与发展进行探讨。
每年，都有来自俄罗斯境内外学者专家、从业人员，以及来自俄罗斯独立工会联合会及其附属机构、雇主协会、俄罗斯联邦立法和行政部门、俄罗斯社会保险预算外基金会、国际劳工组织、国际工会联盟及其泛欧区域理事会代表出席会议。
在此，我校诚挚地邀请您及贵校学者专家参加第九届国际科学与实践会议“21世纪的劳动世界：人力资本的现状与发展”。此次会议将于2023年9月20日上午10点在俄罗斯劳动与社会关系学院（莫斯科）举办,9点30分开始签到。贵校也可通过视频方式在线参会。参会链接将另行通知。根据会议内容，我校将另行出版会议论文集，论文将在俄罗斯科学引文索引（RSCI）中编入索引。
会议当天，我校将与社会和劳动领域内的国际教育科研机构、院校等举办联合会议，共同交流工作经验，并探讨下一阶段的合作计划。如贵校愿意，可一同参加并成为该组织的成员。
2023年9月21日，在工会总联合会的倡议下，我校将与独联体国家、欧亚大陆国家的教育科研机构、院校领导召开专题研讨会，就社会、劳动领域及工会教育人才培养议题进行探讨。
[bookmark: _GoBack]我校诚挚地邀请您和贵校学者专家于2023年9月19日至23日来访我校参加上述交流活动。来访期间的相关费用（包括住宿费、餐饮费和市内交通费）将由我校承担。
请贵校于2023年9月3日前将来访人员名单（或在线参加第九届国际科学与实践会议人员名单）反馈至我校。

尼娜•库兹米娜
俄罗斯劳动与社会关系学院校长
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Rector of the China University
of Labor Relations, Beijing, China,
Prof. Fu Deyin

Dear Prof. Fu Deyin!

“The educational institution of trade unions of higher Education "Academy of Labor
and Social Relations" (ALSR) annually holds an intemational scientific and practical
conference "The World of Labor in the XXI century", the purposc of which is an
objective, impartial analysis of processes in the field of labor, assessment of their impact
on the economy and the position of the employee (employed), prospects development of
the trade union movement. Traditionally, the conference takes place during the Week of
‘Trade Unions in the ALSR —a week of thematic events dedicated to the next anniversary
of the formation of the Federation of Independent Trade Unions of Russia on September
19, 1990.

Each conference has a main topic of discussion, for example, such as labor in the
digital economy, tripartism in digital transformation, challenges to labor law, the
influence of trade unions on labor productivity, various aspects of the relationship
between labor productivity and its payment, and so on. At the IX International Scientific
and Practical Conference "The World of work in the XXI century” offers a
comprehensive discussion of the current state and dynamics of human capital.

The conference is traditionally attended by Russian and foreign scientists and
practitioners, representatives of all-Russian trade unions, employers' associations, federal
executive authorities, extra-budgetary social funds, legislative authorities, the
International Labor Organization, the International Conference of Trade Unions and its
Pan-European Regional Council.

Dear Prof. Fu Deyin! I have the honor to invite you or your representatives to take
part in the IX International Scientific and Practical Conference "The World of Work in
the XXI century: the state and dynamics of human capital”, which will be held on
September 20, 2023 at the Academy of Labor and Social Relations at 90 Lobachevsky
St., Moscow. The event starts at 10.00. Registration starts at 9.30. It is possible to
participate in a video conference format. A link for remote participation in the
conference will be sent additionally. Following the results of the conference, an
additional collection of materials will be published. indexed in the RSCL.

On the same day, it is planned to hold a meeting of the Interational Association of
Educational and Scientific Institutions for training personnel for the social and labor
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sphere, where it is planned to exchange work experience and outline joint plans for the
coming period. With your consent, the Chinese University of Labor Relations can
become a member of this organization.

On September 21, 2023, at the initiative of the General Confederation of Trade
Unions (GCTU), it is planned to hold a seminar-meeting of the leadership of educational
institutions of the CIS and Eurasia countries specializing in training personnel for the
social and labor sphere and trade union education to discuss various problems in this
area.

We invite you and the specialists of the Chinese University of Labor Relations to
it Moscow from September 19 to 23, 2023 and take part in these events. We take care
of all the expenses of your stay in Moscow (accommodation, meals, transfer around the

city).
Please inform us about your decision no later than September 03, 2023,

Regards.

Rector TP N.N. Kuzmina

Cont. Grisina . Dirstorof the Cemer for Intenaty A Educaton of the "ALSR"
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